

《单词百科:implication是什么意思?implication怎么发音?implication的解释和用法》

英语单词implication是什么意思?implication怎么读?implication怎么发音?简答网为您整理了implication的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



implication怎么读

implication的读音:[, ɪ m pl ɪ ' ke ɪ ʃ n]

implication的意思

1、n.含义;可能的影响(或作用、结果);暗指;(被)牵连;[逻辑学]蕴涵,蕴含;

implication的近义词

1、**accusation** n.指责,谴责;指控,控告;(被告发、控告的)罪名;

- 2、**allegation** n.陈述, 主张;宣称;陈词, 陈述;指控;
- 3、**association** n.协会, 联盟;关系;联系, 联想;因果关系;
- 4、**connotation** n.含义;隐含意义;
- 5、**consequence** n.结果;重要性;

implication的双语例句

- 1、The implication is that this battery lasts twice as long as other batteries.
言外之意是, 这种电池的寿命是其他品牌电池的两倍。
- 2、Implication of apologetics as preaching: we must not preach falsehoods.
的涵义 : 我们必须讲真理,只讲真理.
- 3、He smiled, with the implication that he didn't believe me.
他微笑了, 暗示着不相信我.
- 4、We heard of his implication in a conspiracy.
我们听说他被牵连在叛乱案中.
- 5、Being aesthetic target, cicada has extremely rich aesthetics implication.
蝉作为审美对象, 在中国古代诗词中,有着极为丰富的美学意蕴.
- 6、The implication that marital infidelity enhances a leader's credibility is preposterous.
婚姻不忠会提升领导人可信度的暗示荒谬之极。
- 7、The implication was obvious: vote for us or it will be very embarrassing for you.
弦外之音很明显 : 投票给我们, 否则你会非常难堪。
- 8、Implication, our position, text area edition rules and forum specific rules.
长庚殿寓意、 我们的立场、 文区版规及论坛一些具体细则.
- 9、He gave a long account of his troubles, with the implication that he needed financial

aid.

他摆了一大堆困难, 言外之意是需要补助.

10、The paper provides a preliminary survey how to translate the images and implication in Chinese ancient poetry.

该文拟就中国古典诗歌中意象和含蓄表达的翻译进行初步探讨.

11、The implication seems to be that it is impossible to pursue economic reform and democracy simultaneously.

言外之意似乎是经济改革和民主化进程是不可能同时进行的.

12、The implication was plain, if left unstated.

其含意不言而喻.

13、I thought the implication was that they were splitting up.

我想这潜在的意思就是他们分手了.

14、The more insidious implication is political.

更为阴暗的影响在政治方面.

15、Both direct implication and indirect implication methods are used in this algorithm.

算法利用直接蕴含和间接蕴含的方法,解决了布尔可满足问题.

16、His authority and, by implication, that of his management team is under threat.

他的权威, 同时也意味着他整个管理团队的权威, 正面临着威胁.

17、She said very little directly, but a great deal by implication.

她直接的话说了很少, 但言外之意却很多.

18、He is by implication requesting me to resign.

他示意要我辞职.

以上是简答网为您整理的implication怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助.

<https://dict.jiandongshicai.cn/implication>

